
 
 
Aan de ouder(s)/verzorger(s) van een leerling op het Don Bosco College 
 

 
 

Volendam, 24 mei 2024 
 
Beste ouder(s), verzorger(s), 
 
SKOV en het Atlas College hebben een onderzoek uitgevoerd naar de haalbaarheid van de overdracht 
van het Don Bosco College aan het Atlas College in een nieuwe samenwerkingsstichting. 
Uit het onderzoek blijkt dat er geen zwaarwegende barrières zijn die een overdracht in de weg staan. 
Interne werkgroepen hebben aan het onderzoek meegewerkt. In overleg met de MR worden de 
vervolgstappen voor de besluitvorming voorbereid. 
 
Het doel van de overdracht is voor onze leerlingen zo breed mogelijk, kwalitatief goed thuisnabij 
voortgezet onderwijs te kunnen blijven verzorgen. Nu én in de toekomst. Het Don Bosco College 
houdt de eigen naam, de eigen cultuur, de eigen denominatie. Daar verandert dus niets aan. Waarom 
dan toch een overdracht? 
 
De rapportage bevestigt dat een overdracht duidelijke kansen geeft die het doel ondersteunen, zoals 
meer mogelijkheden om kleine vakken te blijven aanbieden. Voor medewerkers zien we bijvoorbeeld 
meer baanzekerheid, meer doorgroeimogelijkheden en mogelijkheden om van collega’s te leren.  
 
Als onze school deel gaat uitmaken van een groter geheel, betekent dat meer ruimte en draagkracht 
voor de onderwijsontwikkeling en de organiseerbaarheid van de school. Kennis en expertise, op het 
gebied van ICT, professionalisering en HRM kunnen beter worden georganiseerd en benut. Dat alles 
betekent verbetering van kwaliteit en een betere dienstverlening aan de school.  
 
In het rapport staan ook enkele aandachtspunten, deze worden meegenomen in de volgende fases van 
het proces, waarin ook de Fusie Effect Rapportage opgesteld wordt.  
 
Binnen de school is de MR de primaire gesprekspartner voor het bestuur over deze mogelijke 
overdracht. De MR heeft uiteindelijk instemmingsrecht. Op stichtingsniveau is de Raad van Toezicht 
de belangrijkste gesprekspartner. Voorafgaand aan de besluitvorming zal ook een peiling onder ouders 
worden georganiseerd. Hierover overlegt het bestuur met de ouderraad.  
 
Mocht u vragen hebben over dit proces, dan hoor ik dat natuurlijk graag.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
Hans Werkman 
Rector-bestuurder 


